
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Dunajov , konaného dňa 12.04.2023 

 

Prítomní:   

Starosta obce:  Jaroslav Brodek  

Poslanci OZ:  Vladislav Brisuda 

   Peter Červený 

   Mária Damašková 

   Ing. Peter Kubánek 

   Mgr. Jaroslava Štrbová 

   Ing. Martin Švaňa 

Kontrolór obce: Jana Tvaružková 

Ostatní prítomní: 

Pracovníčka obce: Mgr. Anna Janacik Malcovská 

Pracovníčka obce pre správu bytov: Ing. Martina Kohútová 

Mgr. Lenka Vrábľová , p. Peter  

Program:  1. Otvorenie  

   2. Schválenie programu 

   3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie. 

   4. Skladanie sľubu poslanca OZ  v Dunajove – Mgr. Lenka Vrábľová 

5. Kontrola plnenia uznesení z posledného zastupiteľstva. 

   6. Návrh Dodatku č.3/2023 k VZN č.01/2015 O miestnych daniach,  

poplatkoch, miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné              
odpady             

7. Návrh VZN č. 04/2023 o správnych poplatkoch za pracovné úkony      

    vykonávané obcou Dunajov a miestnych poplatkoch obce Dunajov. 

8. Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mikroregiónu             
Bystrická dolina na roky 2022+ 

9. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce Dunajov pre funkčné obdobie  
2023-2029 

10. Schválenie dotácie TJ Štart Dunajov a DHZ Dunajov 

11.Doplnenie poslancov OZ do komisií. 

12.Interpelácie 



13. Rôzne – Majetkové priznanie starostu obce a hlavnej kontrolórky obce          
Dunajov, Správa o stave bytových domov.    

 14. Diskusia 

               15. Záver   

K bodu 1 - Otvorenie 

Zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce Jaroslav Brodek. Privítal všetkých prítomných na zasadnutí 
obecného zastupiteľstva. 

K bodu 2 - Schválenie programu 

Starosta obce oboznámil poslancov s programom zasadnutia OZ a doplnením programu o body  8 a 14, 
a navrhol doplniť bod 13, o prejednanie žiadosti o finančnú pomoc na „Letný eRko tábor“ 

Uznesenie č.04/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dunajov 

 s c h v a ľ u j e  

program zasadnutia OZ doplnený o body 8,14 a doplnenie bodu 13. 

Hlasovanie : 

Za 6 poslancov – Vladislav Brisuda, Peter Červený, Mária Damašková, Ing. Peter Kubánek, Ing. Martin 
Švaňa, Mgr. Jaroslava Štrbová 

Proti: 0   Zdržal sa: 0  Nehlasovali: 0         Neprítomní pri hlasovaní: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

Program:  1. Otvorenie  

   2. Schválenie programu 

   3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie. 

   4. Skladanie sľubu poslanca OZ v Dunajove – Mgr. Lenka Vrábľová 

5. Kontrola plnenia uznesení z posledného zastupiteľstva. 

6. Návrh Dodatku č.3/2023 k VZN č.01/2015 O miestnych daniach,    
poplatkoch, miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné              
odpady             

7.Návrh VZN č. 04/2023 o správnych poplatkoch za pracovné úkony        
vykonávané obcou Dunajov a miestnych poplatkoch obce Dunajov. 

8.Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mikroregiónu             
Bystrická dolina na roky 2022+ 

9. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce Dunajov pre funkčné obdobie  
2023-2029 

10. Schválenie dotácie TJ Štart Dunajov a DHZ Dunajov 

11. Doplnenie poslancov OZ do komisií. 

12. Interpelácie 



13. Rôzne – Majetkové priznanie starostu obce a hlavnej kontrolórky obce   
Dunajov, Správa o stave bytových domov, Žiadosť o finančnú pomoc na 
Letný eRko tábor.)    

 14. Diskusia 

               15. Záver   

K bodu 3 - Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie. 

Vedením zápisnice bola poverená: Mgr. Anna Janacik Malcovská. 

Overovateľmi zápisnice boli navrhnutí poslanci OZ:  p. Vladislav Brisuda, p. Ing.Martin Švaňa 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci: p. Peter Červený, p. Mária Damašková, 

Ing. Peter Kubánek. 

Uznesenie č.05/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dunajov  

s c h v a ľ u j e  

za overovateľov zápisnice : p. Vladislav Brisuda, p. Ing.Martin Švaňa 

za členov návrhovej komisie: : p. Peter Červený, p. Mária Damašková, Ing. Peter Kubánek 

za zapisovateľku zápisnice: Mgr. Anna Janacik Malcovská 

Hlasovanie : 

Za 6 poslancov – p.Vladislav Brisuda, p.Peter Červený, p.Mária Damašková, Ing. Peter Kubánek, Ing. 
Martin Švaňa, Mgr. Jaroslava Štrbová 

Proti: 0   Zdržal sa: 0  Nehlasovali: 0        Neprítomní pri hlasovaní: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

K bodu 4 - Skladanie sľubu poslanca OZ v Dunajove – Mgr. Lenka Vrábľová 

Starosta obce privítal na zasadnutí OZ Mgr. Lenku Vrábľovú, ktorá bola v riadnych voľbách do 
orgánov samosprávy zvolená za poslankyňu obecného zastupiteľstva v Dunajove, ale z dôvodu PN  
do tejto funkcie v riadnom termíne nenastúpila. Pán starosta vyzval Mgr. Lenku Vrábľovú prečítaním 
a podpísaním sľubu poslanca OZ, po tomto akte sa Mgr. Lenka Vrábľová stala poslankyňou OZ 
v Dunajove a bude počas zasadnutia OZ už riadne hlasovať, ako poslankyňa OZ Dunajov. 

Uznesenie č.06/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dunajov  

berie na vedomie zloženie sľubu poslankyne OZ Mgr. Lenky Vrábľovej. 

Hlasovanie : 

Za 7 poslancov – p.Vladislav Brisuda, p.Peter Červený,p.Mária Damašková, Ing. Peter Kubánek, Ing. 
Martin Švaňa, Mgr. Jaroslava Štrbová, Mgr.Lenka Vrábľová 

Proti: 0   Zdržal sa: 0  Nehlasovali: 0        Neprítomní pri hlasovaní: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 



 

K bodu 5 - Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

Kontrolu plnenia uznesení previedla kontrolórka obce p. Jana Tvaružková, ktorá informovala 
poslancov  o tom, že uznesenia z posledného OZ sú plnené podľa prijatých termínov.  

Starosta obce následne vyzval overovateľov zápisnice z predchádzajúceho zastupiteľstva, p. Vladislava 
Brisudu a p.Máriu Damaškovú, podpísaním zápisnice. 

p.Vladislav Brisuda, odmietol podpísať. 

Uznesenie č.07/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dunajov  

berie na vedomie správu o kontrole plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ Dunajov. 

Hlasovanie : 

Za 7 poslancov –p.Vladislav Brisuda,p.Peter Červený,p.Mária Damašková, Ing. Peter Kubánek, Ing. 
Martin Švaňa, Mgr. Jaroslava Štrbová, Mgr. Lenka Vrábľová 

Proti: 0   Zdržal sa: 0  Nehlasovali: 0        Neprítomní pri hlasovaní: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

K bodu 6 - Návrh Dodatku č.3/2023 k VZN č.01/2015 O miestnych daniach, poplatkoch, miestnom 
poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady             

V tomto bode informoval starosta obce poslancov OZ o proteste prokurátora, ktorý sa týka VZN 
č.01/2015 O miestnych daniach, poplatkoch, miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady, ktoré je potrebné dať do súladu so zákonom, aby obec mohla začať so 
spracovaním a následne zasielaním platobných výmerov na úhradu DzN a poplatkov na rok 2023.  

p.Brisuda – zaujíma ma , kto dal podnet na Finančné riaditeľstvo v tejto veci. 

Jaroslav Brodek, starosta obce – podnet dal Ing. Kubánek, pre nesprávne vyrúbenú daň za 
predchádzajúce obdobie a nesúlad horeuvedeného VZN so zákonom. 

Uznesenie č.08/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dunajov  

s c h v a ľ u j e 

Dodatok č.3/2023 k VZN č.01/2015 O miestnych daniach, poplatkoch, miestnom poplatku za 
komunálne odpady a drobné stavebné odpady             

Hlasovanie : 

Za 6 poslancov –p.Peter Červený,p.Mária Damašková, Ing. Peter Kubánek, Ing. Martin Švaňa, Mgr. 
Jaroslava Štrbová, Mgr. Lenka Vrábľová 

Proti: 0  Zdržal sa: 1-  Vladislav Brisuda    Nehlasovali: 0        Neprítomní pri hlasovaní: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

K bodu 7 - Návrh VZN č. 04/2023 o správnych poplatkoch za pracovné úkony vykonávané obcou 
Dunajov a miestnych poplatkoch obce Dunajov. 



Jaroslav Brodek, starosta obce informoval poslancov o potrebe prijatia vyššie uvedeného VZN a to 
z dôvodu aktualizácie poplatkov vyberaných obcou a odstránením správnych poplatkov zo VZN, 
nakoľko tieto upravuje už samotný zákon o správnych poplatkoch.(správa je prílohou zápisnice) 

p.Brisuda – ten poplatok za kopírovanie, by som navrhoval odtiaľ dať preč, veď úrad je tu pre ľudí a nie 
ľudia pre úrad, aspoň starší občania by mali byť oslobodení od poplatku za kopírovanie, veď platia 
dane v obci, alebo znížiť popl. na sumu A4 jedna strana 0,10 €, dvojstrana 0,20€, A3 jedna strana 0,40€ 
a dvojstrana 0,80€. 

Ing.Kubánek – ale všetci občania platia dane, ako teda stanoviť hranicu, kto má a kto nemá platiť za 
kopírovanie tlačív,  veď dôchodcov, ktorý chodia kopírovať podklady je aj tak malý počet. 

Mgr. Štrbová – ale veď ten druh poplatku, teda kopírovanie bol vo VZN aj doteraz len v inej sume 
a doteraz Vám to nevadilo? 

Ing. Švaňa – tak ja potom za dôchodcov zaplatím ten poplatok za kopírovanie. 

p. Červený – myslím si, že by sme mohli navýšiť členský poplatok v knižnici, aby sa dali dokúpiť nové 
knihy. 

p. starosta obce – na nákup kníh má obec schválené fin. prostriedky v rozpočte, dostanú aj financie 
z Okresnej knižnice. 

Ing. Kubánek – navrhujem, že keď príde na zasadnutie OZ vedúca obecnej knižnice p. Brňáková so 
správou o stave a činnosti knižnice, môže informovať aj o potrebe finančných prostriedkov a stave 
knižného fondu v knižnici. 

Keďže boli predložené úpravy týkajúce sa kopírovania podkladov v návrhu horeuvedeného VZN 
starosta obce navrhol, aby sa hlasovalo  za predložené zmeny v nárhu, tak ako to navrhuje poslanec 
OZ p. Brisuda. 

Hlasovanie o návrhu p. poslanca Brisudu: 

Za 2 poslanci – Vladislav Brisuda, Peter Červený               Proti: 0   

Zdržal sa: 5 – p.Mária Damašková, Ing. Peter Kubánek, Ing. Martin Švaňa, Mgr. Jaroslava Štrbová, Mgr. 
Lenka Vrábľová                      Nehlasovali: 0                                     Neprítomní pri hlasovaní: 0 

Návrh p. Brisudu nebol prijatý 

 

Uznesenie č.09/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dunajov  

s c h v a ľ u j e 

VZN č. 04/2023 o správnych poplatkoch za pracovné úkony vykonávané obcou Dunajov a miestnych 
poplatkoch obce Dunajov. 

Hlasovanie za pôvodný návrh: 

Za 6 poslancov – Peter Červený, Mária Damašková, Ing. Peter Kubánek, Ing. Martin Švaňa,                     
Mgr. Jaroslava Štrbová, Mgr. Lenka Vrábľová 

Proti: 1 -  Vladislav Brisuda    Zdržal sa: 0      Nehlasovali: 0        Neprítomní pri hlasovaní: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 



K bodu 8 -  Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Mikroregiónu  Bystrická dolina na 
roky 2022+ 

Starosta obce informoval poslancov o dôvode  predloženia PHSR Mikroregiónu Bystrickej doliny 
2022+ na schválenie, podotkol, že tento dokument už mal byť schválený ešte v minulom roku a slúži 
ako nevyhnutná príloha k zverejneným výzvam a žiadostiam , ktoré podáva obec  o dotácie a rôzne 
príspevky z Eurofondov. 

Ing.Kubánek – týka sa to len tých výziev, ktoré sú obsiahnuté v programe, či aj iných výziev, bola 
požiadavka aj na zapracovanie telocvične do projektu a nie je tam, kanalizácia je v programe riešená 
ešte napojením do Kysuckého Lieskovca. 

p.starosta obce – program je dosť rozsiahly, ale môžeme do budúcna pridať aj naše podnety do 
programu, ale až v novom programe, tento sa už nedá dopĺňať,  čo sa týka kanalizácie je v tom 
zmena, my by sme sa mali napojiť do Krásna nad Kysucou. 

Uznesenie č.10/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dunajov  

s c h v a ľ u j e 

Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Mikroregiónu  Bystrická dolina na roky 
2022+ 

Hlasovanie : 

Za 7 poslancov – p.Vladislav Brisuda, p.Peter Červený,p.Mária Damašková, Ing. Peter Kubánek, Ing. 
Martin Švaňa, Mgr. Jaroslava Štrbová, Mgr. Lenka Vrábľová 

Proti: 0  Zdržal sa: 0  Nehlasovali: 0        Neprítomní pri hlasovaní: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

K bodu 9 - Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce Dunajov pre funkčné obdobie  2023-2029 

Vzhľadom k tomu, že terajšej hlavnej kontrolórke končí funkčné obdobie 30.6.2023, starosta obce 
vyzval zástupcu starostu Ing. Kubánka, aby informoval poslancov o navrhnutých podmienkach, 
súvisiacich s voľbou  hlavného kontrolóra obce pre nové funkčné obdobie (podmienky sú prílohou 
tejto zápisnice) 

Uznesenie č.11/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dunajov  

berie na vedomie  

Informáciu o ukončení funkčného obdobia hlavnej kontrolórky obce Dunajov k 30.6.2023 

Hlasovanie: 

Za 7 poslancov – Vladislav Brisuda, Peter Červený, Mária Damašková, Ing. Peter Kubánek, Ing. Martin 
Švaňa, Mgr. Jaroslava Štrbová, Mgr. Lenka Vrábľová 

Proti: 0   Zdržal sa: 0  Nehlasovali: 0        Neprítomní pri hlasovaní: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 



Uznesenie č.12/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dunajov 

schvaľuje  

termín voľby hl. kontrolóra obce Dunajov s 25% úväzkom na 14.6.2023 o 16.00hod. 

Hlasovanie: 

Za 7 poslancov – Vladislav Brisuda, Peter Červený, Mária Damašková, Ing. Peter Kubánek, Ing. Martin 
Švaňa, Mgr. Jaroslava Štrbová, Mgr. Lenka Vrábľová 

Proti: 0   Zdržal sa: 0  Nehlasovali: 0        Neprítomní pri hlasovaní: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

Uznesenie č.13/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dunajov 

schvaľuje  

kvalifikačné predpoklady pre uchádzačov na funkciu hl. kontrolóra obce Dunajov, ako sú predložené 
v priloženom návrhu. 

Hlasovanie: 

Za 7 poslancov – p.Vladislav Brisuda,p.Peter Červený,p.Mária Damašková, Ing. Peter Kubánek, Ing. 
Martin Švaňa, Mgr.Jaroslava Štrbová, Mgr. Lenka Vrábľová 

Proti: 0  Zdržal sa: 0  Nehlasovali: 0            Neprítomní pri hlasovaní: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

Uznesenie č.14/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dunajov 

Schvaľuje  

komisiu na otváranie obálok uchádzačov na funkciu hlavného kontrolóra v zložení – Ing. Peter 
Kubánek, Mgr.Jaroslava Štrbová a Ing.Martin Švaňa, ktoré sa uskutoční dňa 02.6.2023 o 16.00hod. 
v zasadačke obecného úradu Dunajov. 

Hlasovanie: 

Za 7 poslancov – p.Vladislav Brisuda,p.Peter Červený,p.Mária Damašková, Ing. Peter Kubánek, Ing. 
Martin Švaňa, Mgr. Jaroslava Štrbová, Mgr. Lenka Vrábľová 

Proti: 0   Zdržal sa: 0  Nehlasovali: 0        Neprítomní pri hlasovaní: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

Uznesenie č.15/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Dunajove 

poveruje  

obecný úrad – starostu obce zverejnením výberového konania na pozíciu hlavného kontrolóra obce 
Dunajov. T: 02.05.2023      Zodpovední: v texte  



Hlasovanie: 

Za 7 poslancov – p.Vladislav Brisuda,p.Peter Červený, p.Mária Damašková, Ing. Peter Kubánek, Ing. 
Martin Švaňa, Mgr. Jaroslava Štrbová, Mgr. Lenka Vrábľová 

Proti: 0   Zdržal sa: 0  Nehlasovali: 0        Neprítomní pri hlasovaní: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

K bodu 10 - Schválenie dotácie TJ Štart Dunajov a DHZ Dunajov 

Starosta obce predložil poslancom OZ Dunajov žiadosť TJ Štart Dunajov - požadovaná výška dotácie 
5.000,-€ a DHZ Dunajov - požadovaná výška dotácie 2.500,-€ na činnosť týchto organizácii.  

Čo sa týka dotácie pre TJ Štart, tá sa týka aj iných oddielov, ktoré zastrešuje-šach,stolný tenis... 
A u požiarnikov sú finančné prostriedky účelovo viazané.  V TJ Šport došlo aj k zmene výboru – 
vedenia, dopĺňali sa aj členovia, bolo zasadnutie na ktorom boli prítomní aj zástupcovia obce, nakoľko 
členovia pôvodného výboru nedali ku dnešnému dňu vyúčtovanie fin. prostriedkov poskytnutých 
v roku 2022 ani napriek výzve.   

Mgr. Štrbová – pokiaľ pôvodné vedenie nedoloží vyúčtovanie za predchádzajúci rok, navrhujem 
zadržať finančné prostriedky, lebo obec nemôže dávať peniaze a nevedieť na čo boli použité. 

p. Brisuda – ale keď nebudú mať finančné prostriedky bude obmedzená činnosť klubu, pokiaľ bývalé 
vedenie nekomunikuje, musí ísť nový predseda do banky a zrušiť pôvodný účet, aby mohli ďalej 
fungovať. 

p.Damašková – pokiaľ pôvodné vedenie nedá vyúčtovanie ani napriek výzvam, bude to potrebné riešiť 
v zmysle zákona a peniaze vymáhať, a v tých finančn. prostriedkoch na činnosť je zahrnutý aj chod 
volejbalového ihriska? 

Mgr. Vrábľová – je potrebné vyzvať staré vedenie na zdokladovanie a vyúčtovanie dotácie, a ak 
nedôjde k náprave, postupovať v zmysle platných zákonov. 

Starosta obce informoval poslancov o športových oddieloch, ktoré fungujú pod záštitou TJ Štart 
a rozpočtových výdavkoch na jednotlivé zložky. 

Uznesenie č.16/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dunajov 

schvaľuje  

Dotáciu pre TJ Šport Dunajov vo výške 5.000,-€ 

Hlasovanie: 

Za 7 poslancov – p.Vladislav Brisuda,p.Peter Červený,p.Mária Damašková, Ing. Peter Kubánek, Ing. 
Martin Švaňa, Mgr. Jaroslava Štrbová, Mgr. Lenka Vrábľová 

Proti: 0  Zdržal sa: 0  Nehlasovali: 0         Neprítomní pri hlasovaní: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

Uznesenie č.17/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dunajov 

schvaľuje  

Dotáciu pre DHZ Dunajov vo výške 2.500,-€ 



Hlasovanie: 

Za 7 poslancov –p.Vladislav Brisuda,p.Peter Červený,p.Mária Damašková, Ing. Peter Kubánek, Ing. 
Martin Švaňa, Mgr. Jaroslava Štrbová, Mgr. Lenka Vrábľová 

Proti: 0   Zdržal sa: 0  Nehlasovali: 0         Neprítomní pri hlasovaní: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

K bodu 11 -  Doplnenie poslancov do komisií. 

Starosta obce predložil poslancom návrh na doplnenie poslancov do komisií, ktoré pracujú pri 
obecnom zastupiteľstve v Dunajove. Do komisie výstavby, územného plánu  a životného prostredia 
navrhuje doplniť Mgr.Jaroslavu Štrbovú a do komisie sociálnej, zdravotnej, školstva, kultúry a športu 
Mgr.Lenku Vrábľovú. 

Uznesenie č.18/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dunajov 

schvaľuje  

Za nových členov do komisie výstavby, územného plánu  a životného prostredia navrhuje doplniť 
Mgr.Jaroslavu Štrbovú a do komisie sociálnej, zdravotnej, školstva, kultúry a športu Mgr.Lenku 
Vrábľovú. 

Hlasovanie: 

Za 7 poslancov – p.Vladislav Brisuda,p.Peter Červený,p.Mária Damašková, Ing. Peter Kubánek, Ing. 
Martin Švaňa, Mgr. Jaroslava Štrbová, Mgr. Lenka Vrábľová 

Proti: 0   Zdržal sa: 0  Nehlasovali: 0          Neprítomní pri hlasovaní: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

K bodu 12 – Interpelácie 

Ing. Švaňa  - kontajner pri cintoríne je zas naplnený a aj okolo kontajnera je odpad – starý televízor 
a iný druh odpadu, ktorý určite nie je z cintorína, od cintorína je už potrebné odpratať aj kontajner 
s posypovou soľou a dbať na to, aby vrecko so vyhoreným sviečkami – prázdnymi kahancami bolo 
pravidelne likvidované, je potrebné osadiť spomaľovacie pásy (retardéry) na ulicu okolo Kysuce 
a bolo by potrebné tam  riešiť aj prechod pre chodcov, na križovatke v Rieke dať zákaz parkovania 
a potom cez mestskú políciu pokutovať vodičov za porušovanie zákazu, je to tam veľmi nebezpečné, 
nedá sa tam prejsť, a stále sú tam zaparkované auta. 

Ing. Kubánek – bolo by vhodné v celej obci dať zákaz státia na miestnych komunikáciách a „zónu 40“, 
a myslím, že to tu už bolo, 

p. Brisuda – konkrétne ulice sa určite neschvaľovali na zákaz parkovania, ale v „radovke“ bolo 
zakázané parkovať, 

p. Damašková – už sa prehodnotilo koľko kontajnerov vlastne obec potrebuje, bolo by vhodné  aj ten 
vývoz nejak prehodnotiť, aby obec neplatila za vývoz smetných nádob, ktoré firma aj tak nevyváža, ja 
napríklad tiež nemám pri každom vývoze smetnú nádobu naplnenú a vyloženú na vývoz, dobrý 
systém má napr. Oščadnica, že obec platí len za vyvezené množstvo odpadu, nádoby sú skenované 
a podľa toho sa aj fakturuje obci,- čo sa týka údržby cintorína, v akom je to stave, máme niekoho. 

Starosta obce – dokiaľ budú kontajnery, stáť na tých stanovištiach, kde sú teraz, budú stále problémy 
s ich napĺňaním odpadom, ktorý tam nepatrí, pred Veľkou nocou som dal vyviezť kontajner od 



cintorína, aby bol prázdny, keby ľudia chodili na hroby počas sviatkov, prehodnotíme rozmiestnenie 
kontajnerov v obci a použijeme tam radšej nádoby na separovaný odpad,pracujeme na tom, aby sme 
VKK mohli umiestniť do areálu ihriska, aby to bolo uzamykateľné, ako sme s dohodli na poslednom 
zasadnutí OZ, 

- údržbu cintorína bude vykonávať podľa potreby p. Magát, už sme spolu rozprávali, bol na OcÚ a je 
ochotný to robiť, vyspraviť  veci, ktoré nutne vyžadujú údržbu,musíme vyriešiť aj ozvučenie Domu 
smútku, lebo to jestvujúce je vo veľmi zlom stave a pravdu povediac ani nefunguje tak ako má,  

- ďalším problémom, ktorý musíme bezpodmienečne riešiť, je pozemok na cintorín, nakoľko sa nám 
minuli hrobové miesta, nemáme kam pochovávať. 

p.Brisuda – po ľavej strane ako sa ide na cintorín je pozemok, ktorý by sa mohol využiť. 

Ing.Švaňa – veď je územný plán obce a ten to rieši. 

Ing. Kubánek – informoval poslancov o vytriedenosti odpadu v obci a poukázal aj na to, že obec 
dopláca na likvidáciu odpadu, máme nízke percento vytriedenosti a tým sa nám zvyšujú aj poplatky 
za skládkovanie. 

Mgr.Štrbová – bola som oslovená občanmi, ohľadom stromov na cintoríne, aby sa to dalo do 
poriadku, lebo konáre poškodzujú hroby. 

Uznesenie č.19/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dunajov 

doporučuje  

starostovi obce začať rokovanie ohľadom vysporiadania pozemkov pri cintoríne v zmysle 
územného plánu obce – zámer rozšírenie cintorína. 

Hlasovanie: 

Za 7 poslancov – p.Vladislav Brisuda, p.Peter Červený, p.Mária Damašková, Ing. Peter Kubánek, Ing. 
Martin Švaňa, Mgr. Jaroslava Štrbová, Mgr. Lenka Vrábľová 

Proti: 0   Zdržal sa: 0  Nehlasovali: 0          Neprítomní pri hlasovaní: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

p.Brisuda – ohľadom osvetlenia, naša ulička nesvietila vôbec v noci, ale teraz už zas svieti, ale stále 
rovnakou intenzitou, nestlmuje sa to v žiadnom čase, svieti stále rovnakou intenzitou,  toto stlmovanie 
už bolo aj dávno v minulosti využívané, nie je to žiadna novinka, 

Ing. Kubánek – podľa porovnania spotreby to určite v posledných dvoch rokoch nebolo stlmované. 

starosta obce – VO nefungovalo preto, lebo bola porucha na vedení, keď sa elektrické káble dotýkali 
vedenia VO a vyskratovalo nám to verejné osvetlenie a spôsobilo to aj poruchu na riadiacej jednotke, 
ktorá zabezpečuje stlmovanie VO v určitom nastavenom čase, túto riadiacu jednotku máme problém 
aj zohnať, takže teraz ide VO len na základe spínacích hodín. 

Starosta obce – informoval poslancov o akciách usporiadaných obcou za obdobie od posledného 
zasadnutia a ďalších pripravovaných podujatiach pre občanov . 

K bodu 13 – Rôzne -Majetkové priznanie starostu obce a hlavnej kontrolórky obce Dunajov, Správa 
o stave bytových domov, Žiadosť o finančnú pomoc na Letný eRko tábor. 

Starosta obce a hlavná kontrolórka obce, si splnili zákonom stanovenú povinnosť a predložili 
poslancom  majetkové priznanie za rok 2022. 



Mandátna komisia v zložení p.Brisuda, p.Červený a p.Damašková  – vykonala kontrolu predložených 
majetkových priznaní. 

Uznesenie č.20/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dunajov  

berie na vedomie  

Majetkové priznanie Jaroslav Brodeka, starostu obce 

Hlasovanie: 

Za 7 poslancov – p.Vladislav Brisuda, p.Peter Červený,p.Mária Damašková, Ing. Peter Kubánek, Ing. 
Martin Švaňa, Mgr. Jaroslava Štrbová, Mgr. Lenka Vrábľová 

Proti: 0   Zdržal sa: 0  Nehlasovali: 0         Neprítomní pri hlasovaní: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

Uznesenie č.21/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dunajov  

berie na vedomie  

Majetkové priznanie p. Jany Tvaružkovej, hlavnej kontrolórky obce Dunajov  

Hlasovanie: 

Za 7 poslancov –p.Vladislav Brisuda,p.Peter Červený, Mária Damašková, Ing. Peter Kubánek, Ing. 
Martin Švaňa, Mgr. Jaroslava Štrbová, Mgr. Lenka Vrábľová 

Proti: 0   Zdržal sa: 0  Nehlasovali: 0          Neprítomní pri hlasovaní: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

Správa o stave bytových domov 

Ing.Kohútová, ako zamestnanec obce zodpovedný za správu bytových domov, predložila poslancom 
správu o stave v bytových domoch, o žiadostiach o pridelenie bytov, o výbere nájomného, o údržbe 
okien v bytových domoch a požiadavkách nájomníkov. Správa s prílohami je súčasťou zápisnice. 

Starosta obce – informoval o veľkých odchýlkach pri odpočte hlavného a podružných vodomerov, 
poukázal na to, že vodomery sú staré, nie sú na nich plomby a bude potrebné uvažovať nad ich 
výmenou a je potrebné sa rozhodnúť, aký typ vodomerov by sa nakúpil, nakoľko je často problém 
s odpisovaním vodomerov, možno by bolo vhodné zakúpiť vodomery s diaľkovým odpočtom, 

-problém naďalej pretrváva pri čističkách, prevádzka je nákladná a nájomníci sú nedisciplinovaní, 
vysoké náklady na čerpanie čističky, zatiaľ sa to uhradilo z fondu opráv, ale potom sa to bude musieť 
rozrátať medzi nájomníkov, keď sa minú peniaze z fondu a nebude sa môcť na údržbe bytov nič robiť, 
lebo nebudú peniaze. 

Ing. Kubánek – je potrebné doriešiť aj platby spojené s elektromermi. Keď pri  začiatku nájmu nový 
nájomník zaplatí za elektromer, a pri zmene nájomníka dochádza k problémom s vyrovnaním 
zaplatenej sumy, veď predsa, keď príde nový nájomník, ten pôvodný si elektromer nezoberie so sebou 
ale ostáva v byte a stáva sa majetkom nového nájomníka. Je problém s vyrovnaním tejto čiastky. 

 



Starosta obce - Bude potrebné upraviť VZN, ktoré bude upravovať všetky otázky týkajúce sa prenájmu 
bytov a náklady spojené s nájmom bytov. 

p. Červený – budú sa meniť aj strešné okná, alebo je potrebné aby nájomníci dávali žiadosti, príjazdová 
cesta k č.324 a 325 je v zlom stave, bolo by to potrebné opraviť, 

Starosta obce – strešné okná sú podľa revízie vo veľmi zlom stave a budú sa musieť vymeniť, ale 
musíme to robiť postupne, lebo okná sú staršieho typu a je problém aj s náhradnými dielmi – kovanie, 
tesnenia, o tej poškodenej ceste vieme, len musíme počkať, aby bolo stabilnejšie počasie, aby sa to 
poriadne urobilo a pravdepodobne to bude musieť urobiť nejaká firma,  budeme to riešiť. 

Uznesenie č.22/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dunajov  

berie na vedomie  

Správu o stave bytov 

Hlasovanie: 

Za 6 poslancov –p.Vladislav Brisuda,p.Peter Červený,p.Mária Damašková, Ing. Peter Kubánek, Ing. 
Martin Švaňa, Mgr. Lenka Vrábľová 

Proti: 0   Zdržal sa: 0  Nehlasovali: 0           Neprítomní pri hlasovaní: 1 

Uznesenie bolo prijaté. 

Uznesenie č.23/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dunajov  

ukladá  

Ing. Kohútovej vyriešiť problém s preplatením elektromeru  T: 14.6.2023,     Z: Ing.Kohútová 

Hlasovanie: 

Za 6 poslancov –p.Vladislav Brisuda,p.Peter Červený,p.Mária Damašková, Ing. Peter Kubánek, Ing. 
Martin Švaňa, Mgr. Lenka Vrábľová 

Proti: 0   Zdržal sa: 0  Nehlasovali: 0         Neprítomní pri hlasovaní: 1 

Uznesenie bolo prijaté. 

Žiadosť o finančnú pomoc na Letný eRko tábor. 

Starosta obce predložil poslancom OZ žiadosť o finančnú pomoc na Letný eRko tábor, ktorý by sa mal 
konať počas letných prázdnin. 

Ing.Kubánek – sú tam deti z Ochodnice a z Dunajova, ale je možné, že sa rozdelia a bude to riešiť každá 
obec samostatne, v roku 2021 tam bolo 19 detí z Dunajova a v roku 2022 to bolo 12detí. 

Mgr. Vrábľová – je ťažko jednať o príspevku, keď nevieme koľko to bude stáť, nech si zistia predbežný 
záujem detí a  na najbližšie zastupiteľstvo nech pripravia orientačný rozpočet. 

Uznesenie č.24/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dunajov  

berie na vedomie  



Žiadosť o finančnú pomoc na Letný eRko tábor a žiada o doplnenie rozpočtu a údajov o predbežnom 
záujme detí na Letnom tábore na najbližšie zasadnutie OZ. 

Hlasovanie: 

Za 6 poslancov – Vladislav Brisuda, Peter Červený, Mária Damašková, Ing. Peter Kubánek, Ing. Martin 
Švaňa, Mgr. Lenka Vrábľová 

Proti: 0   Zdržal sa: 0  Nehlasovali: 0        Neprítomní pri hlasovaní: 1 

Uznesenie bolo prijaté. 

K bodu 14 – Diskusia 

Ing.Švaňa – je potrebné riešiť kúrenie na OcÚ, ktoré je v dezolátnom stave a zvážiť aj možnosť, aby na 
OcÚ tiekla aj teplá voda. 

p.Damašková – ako je to s vyúčtovaním zimnej údržby – mimoriadnej situácie, máme už uhradené 
náklady od štátu, ako je to s projektom zamestnávania občanov v hmotnej núdzi. 

Starosta obce –čo sa týka kúrenia na OcÚ je naozaj v dezolátnom stave, ventily sa nedajú regulovať, 
pretekajú, je tiež len otázkou času kedy vypadne kotol, ktorý nespĺňa ani normu ŽP -riešime cenové 
ponuky. 

-informoval poslancov o stave s D3, o jednaní o správe a údržbe cesty medzi Dunajovom a Ochodnicou 

-čo sa týka projektu ÚPSVaR ten je pozastavený na jeden mesiac, teda apríl a od mája pokračuje ďalej, 
to znamená, že by sme mali mať naďalej 2ľudí (p.Urbanová, p.Kašuba) 

K bodu 15 - Záver 

Starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 

 

 

Zasadnutie OZ bolo ukončené o 19,10 hod. 

Zapísala: Mgr. Anna Janacik Malcovská 

 

         

       ................................................... 

                 Jaroslav Brodek  

                                                                                                                    starosta obce 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:   Vladislav Brisuda                         

     Ing. Martin Švaňa 


